

直驱单针包边综合送料缝纫机 GOA-1510J-LG



适用范围

适用于床垫、汽车脚垫、帐篷等产品的包边缝制工序

机器特点

- 内置直驱节能马达，低震动，低噪音、低能耗。
- 采用左旋梭式特殊结构设计，最粗可缝制 9 股尼龙线。
- 随动包边装置适用于应对直线和转角位置的包边操作，获得平顺不散口的美观效果。
- 四同步综合送料结构，交替压脚、机针、送布牙和包边结构同步送料，对直线和转角位置的包边缝纫时，可获得平顺无位移的美观效果。

主要参数 Parameters

送料方式: Feeding System:		交替压脚、送布牙和机针综合送料 Alternating Presser Foot, Feed Dog, and Needle Compound Feeding	
最高缝速: Max. Sewing Speed:	2000 针/分钟 2000 RPM	线芯直径: Bobbin Diameter:	φ 28mm
适用缝线: Suitable Thread:	最粗9股(13#) Maximum 9-strand Nylon	最大针距: Max. Stitch Length:	9mm
最大抬压脚高度: Max. Presser Foot Lifting Height:	16mm	抬压脚功能: Presser Foot Lifting Function:	膝控抬压脚 Knee-Controlled Presser Foot Lifting
自动供油: Auto Oil System:	√	随动包边组件: Synchronized Edge-binding Component	√
电压: Voltage:	AC 220V, 50HZ	功率: Power:	550W
		适用机针: Suitable Needle:	DPx17 18-23#
		最大内外压脚交替量: Max. Alternating Stroke of Inner and Outer Presser Feet:	6.5mm
		操作空间: Operation Space:	255 x 103mm

Direct-Drive Single-Needle Binding Compound Feed Sewing Machine GOA-1510J-LG



Application

Designed for edge-binding processes in products such as mattresses, car foot mats, and tents, etc.

Features

- Built-in Direct-Drive Energy-Saving Motor, with low vibration, low noise, and low energy consumption.
- Special Left-Rotary Hook Design, capable of sewing with thick nylon threads, up to 9-strand.
- Adaptive Binding Device, suitable for both straight-line and corner binding operations, ensuring smooth and neat edges without fraying for an aesthetically pleasing result.
- Quadruple Synchronous Compound Feed Structure, combines alternating presser foot, needle, feed dog, and edge-binding mechanism for synchronized feeding. This ensures smooth and precise binding on both straight and corner sections, preventing fabric displacement and achieving high-quality results.

天津再登高智能制造有限公司

地址: 天津宝坻经济开发区天宝南环路3号B楼
邮箱: sales@getonagain.com
网址: www.GetonAgain.com

400-166-8581

Tianjin GetonAgain SM Co., Ltd.

Address: Block B, No.3, Nan Huan Road, Economic Development Zone,
Baodi, Tianjin, China. **0086-22-6035 9933**
Email: sales@getonagain.com www.GetonAgain.com